
 
 

HRVATSKI MOTOCIKLISTIČKI SAVEZ - CESTOVNE MOTO UTRKE 

 

Z A P I S N I K  
 

SA 23. SJEDNICE SPORTSKOG ODBORA – RADNE GRUPE 

 
održane u Utorak, 28. Veljače 2013. godine s početkom u 17.00 sati u prostorijama na 
automotodromu Grobnik. 
 
Prisutni: 
Igor Eškinja,   predsjednik Sportskog odbora – radne grupe 
Dean Grbac,   predsjednik komisije za Cestovne moto utrke  
Ivan Bertovic,  predsjednik komisije za Trial vd predsjednik Cross Country,Quad i   
                               Super Moto 
Marijan Lucic,  predsjednik komisije za Tehniku  
Danijel Hatežic,  predsjednik komisije za Skutere 
Damir Cvjeticanin,  predsjednik komisije za Suce 
Miljenko Pernar, predsjednik komisije za SuperCross 
Emil Jurada,  predsjednik komisije za Enduro 
Veljko Žveglic,  predsjednik komisije za Oldtimer moto utrke  
Antun Karas,   predsjednik komisije za MotoCross     
Krunoslav Novak ,     zamjenik predsjednika komisije za Moto Slalom 
 
Odsutni: 
Emil Jurada,   predsjednik komisije za Enduro   – opravdao se 
Mirko Ničić,  predsjednik komisije za Freestyle   – opravdao se 
Ivica Balagović,  predsjednik medicinske komisije   – ne želi raditi 
Sandra Percač,  predsjednik komisije za Speedway   – nije se opravdala 
Nenad Šogorić, predsjednik komisije za Quad   – nije se opravdao 
 
 
Prisutni članovi klubova okupljenih oko izabranog predsjednika na skupštini održanoj 
20.12.2013.: 
 
Stjepan Peršin 
Ivica Lafter 
Zdravko Ljeljak 
Dragutin Srečec 
 
Igor Eškinja otvara sastanak Sportskog Odbora – radne grupe i poziva predsjednike 
izabrane na dvije skupštine da se još jednom suglase sa radom Sportskog odbora – 
radne grupe u postojećem sastavu. Dean Grbac se odmah suglasio, dok su Stjepan 
Peršin i predstavnici klubova okupljnih oko skupštine održane 20.12.2013. inzistirali na 
poštivanju odluka disciplinskog suca. Nakon 60 minuta burne rasprave na granici fizičkog 
incidenta o isti stvarima koje su već dogovorene i usklađene na sastanku u Karlovcu 
održanome 24.02.2013. godine, Igor Eškinja ponovio je obojici izabranih predsjednika da 
li žele da postojeći članovi Sportskog Odbora nastave s radom ili ne, te da li uopće žele 
moto sport u 2013 godini na području RH. Naime ukoliko se odmah ne bi započelo s 
radom Sportskog Odbora – radne grupe upitna je natjecateljska sezona 2013 u 
konkurenciji PH, kao i dogovorene i ugovorene utrke svjetskog prvenstva koje se trebaju 
održati u RH. Na postaljeno pitanje Igora Eškinje oba predsjedinka su se ponovno 
suglasila da Sportski Odbor u postojećem sastavu nastavi odmah s radom.  
 
Konstatirano je da sastanak Sportskog odbora- radne grupe ima potreban broj prisutnih 
članova. Igor Eškinja ponovo je otvorio sastanak SO i pozdravio prisutne. Nakon 
održanog sastanka u Karlovcu iniciranog od strane Deana Grbca i Igora Eškinje i nakon 
ovjere i objave suglasnosti od strane Deana Grbca i Stjepana Peršina na stranicama 
HMS-a, kancelarija saveza je uredno poslala pozive članovima sportskog odbora – radne 
grupe. 
 



Glavni tajnik nije izrazio nikakav interes niti potrebu prisustvovati niti ovoj sjednici 
sportskog odbora, niti se javio ili opravda predsjedniku ili članovima SO, a istovremeno i 
dalje u svojoj komunikaciji koristi titulu glavnog tajnika iako mu je istekao mandat. 
 
Igor Eškinja je predložio dnevni red: 

- Usvajanje dnevno greda 
- Usvajanje zapisnika sa 22. Sjednice Sportskog odbora održane 30.10.2012. 

godine 
- Donošenje službenih rezultata natjecateljske sezone 2012 
- Donošenje dodataka pravilnika i kalendara natjecateljske sezone 2013 
- Plan održanja seminara, ispita i refrešinga  
- Slobodna riječ 

 
AD.1. Usvajanje Dnevnog reda 
Dnevni red se jednoglasno usvaja 
 
AD.2. Usvajanje zapisnika sa 22. Sjednice Sportskog odbora 
Zapisnik sa 22. Sjednice Sportskog odbora se jednoglasno usvaja. Kancelarija HMS-a 
mora uz zapisnik sa 23. Sjednice Sportskog odbora – radne grupe na stranicama HMS-a 
objaviti i zapisnike održane 21. i 22. Sjednice sportskog odbora te poštivati njene odluke. 
 
AD.3. Donošenje službenih rezultata sezone 2012 
Kako kancelarija HMS-a nije članovima SO dostavila prigovore na neslužbene rezultate 
sezone 2012. Isti se od strane SO proglašavaju službenima temeljem zapisnika sa 22. 
Sjednice SO. Neke od disciplina već su održale proglašenja i dodjelu nagrada. 
 
AD.4. Donošenje dodataka pravilnika i kalendara za sezonu 2013. 
Predsjedniku SO dostavljena je većina dodataka pravilnika i kalendra natjecanja 
natjecanja za sezonu 2013. Sve dostavljenen dodatke pravilnika, kalendare i ostale 
pravilnike kancelarija HMS-a će objaviti u najkraćem roku po dostavi zapisnika sa 23. 
sjednice Sportskog odbora – radne grupe i pravilnika i kalendara u kancelariju HMS-a, a 
po mogućnosti 04.03.2013. godine. Konačni kalendari natjecanja u disciplinama u kojima 
kalendari nisu do kraja usklađeni moraju biti objavljeni najkasnije 08.03.2013. i smarati 
će se službenima kao i dodaci pravilnika. 
 
AD.5. Plan održanja seminara, ispita i refrešinga  
Komisija za suce čeka prijave za seminare ispite i refrešinge. Prije početka održavanja 
ispita, komisija za suce će u suradnji sa predsjednikom odbora za asfaltne sportove i 
predsjednikom odbora za zemljane sportive izraditi nove ispite. Prijedlog Igora Eškinje je 
da se za asfaltne sportive održi refrešing ii spit poznavanja pravila na Grobniku, gdje će 
vozači imati i slobdne termine za trening na stazi. Svakako se planira održati i obvezni 
refrešing za timing službe. Komisija je zaprimila i dva zahtjeva za izdavanje licence 
timing službi. Komisija za suci nema primjedbi i kancelarija saveza mora podnosiocima 
zahtjeva odmah izdati licence. 
U Beču je održan FIM seminar za CMU. Kancelarija HMS-a nije poslala prijave za 
predmetni seminar u FIM, već su prijave za kandidate poslane mimo kancelarije saveza, 
što je bilo nužno zbog ignoriranja kancelarije saveza. Sportski odbor ovakav potez 
kancelarije saveza smatra nedopustivim jer se u situaciji kada HMS ima prijavljenu utrku 
svjetskog prvenstva moglo dogoditi da se ista mora otkazati jer ne bi imali dovoljno 
potrebnog sudačkog kadra sa FIM licencama za održavanje natjecanja. Nedopustiv je i 
način obraćanja Glavnog tajnika FIM-i sa traženjem imena kandidata i njihovih rezultata. 
Komisija za suce i Sportski odbor potvrđuju položenje FIM licence.   
 
AD.6. Slobodna riječ 
Dodjela nagrada vozačima: 09.03. MK Poreč održao bi u suradnji sa MK Buzet dodjelu 
nagrada vozačima u disciplinama Supermoto, Skuteri, Moto Slalom, Enduro i Cross 
Country. MK Križevci održali bi dodjelu nagrada za discipline Cestovne moto utrke,  
Oldtimer moto utrke i Moto slalom. 
Predloženo je kancelariji HMS-a da raspišu natječaj za organizaciju Noći Prvaka za 
sezonu 2012.  
Svim predsjednicima disciplina daje se nalog da u kancelariju saveza pošalju popis svih 
nagrađenih. 
 



Igor Eškinja zamolio je sve članoce sportskog odbora – radne grupe za fer i sportski rad 
u sportskom odboru, kako bi novom sazivu kada stupi na dužnost omogućili da im 
nastavak rada bude čim lakši.  
 
Predsjednik sportskog odbora – radne grupe:              
           IGOR EŠKINJA 
 

Potpis___________________ 


